
 

 

 

Aan het College van GS 

 

 

 

 

Sint-Oedenrode,  ｱｷやmaartや】ｱｵ 

 

 

Betreft:  Vragen aanrijtijden ambulances 

 

 

Geacht College van GS, 

 

InやhetやEindhovensやDagbladやvanやｱｰやmaartや stondやhetやartikelや 】Ambulanceやvakerや teや laatや inやdeや
regio‒╆やDeやkernやvanやditやartikelや isやdatやambulances steeds weer de aanrijtijd van 15 minuten 

overschrijden. 

 

Dit brengt mij tot de volgende vragen: 

 

 Bent u bekend met het genoemde artikel? 

 

 Bent u met de SP van mening dat dit een onwenselijke situatie is? Zo nee, waarom 

niet? 

 

 Welke mogelijkheden heeft GS om op dit punt actie te ondernemen en bent u bereid 

om deze stappen te zetten? 

 

 

Met immer vriendelijke groet, 

namens de SP-fractie, 

 

 

 

Wouter van der Staak 


